
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole 

mandag den 15.01. 2018 klokken 19.30-21.30 
Afbud: Mette, Allan, Rikke M Følgende datoer er der skolebestyrelsesmøder dette skoleår: 

21/8 – 19/9 – 25/10 – 7/12 -15/1 – 27/2 – 4/4 – 

17/5 – 11/6 

 

Dagsorden Referat 
1. 

Trivselsundersøgelse (10 min) 

 

a) Kort orientering  

 

 

Jf. dagspressen opfylder trivselsundersøgelsen ikke loven i for hold 

til anonymitet. Elevniveauet er derfor lukket ned, så der kun er 

adgang til den overordnede klassebesvarelse. 

Ligeledes er den trivselsundersøgelse, som skulle have været sat i 

gang, sat i bero. Det forventes dog, at der åbnes op igen her i foråret, 

men ikke på individniveau. 

 

2. 

Orientering om institutionsaftalen (10 min) 

(bilag eftersendes, når den er færdig. 

Deadline 14.01.18) 

a) Præsentation  

 

b) Spørgsmål og evt. kort drøftelse 

 
 

 
a) 
Institutionsaftalen indgås mellem skolechef og skoleleder 
Bevillingsmålene er politisk bestemt og en institutionsaftale 
beskriver centralt fra, hvordan der blandt andet skal arbejdes frem 
mod disse mål. 
Det blev anbefalet, at hver institution kun indskrev yderligere et mål. 
Målet omkring læsning er fælles for det forpligtende samarbejde. 
Der ud over er der for Sejs Skole indskrevet mål ift. Professionelle 
læringsfællesskaber. Den viser ikke de øvrige mål som skolen har. 
 
b) 
Drøftelse af sammenhængen mellem institutionsaftalen og 
kvalitetsrapporten. På nogle områder er der en sammenhæng, imens 
der på andre ikke findes en sådan. Der stilles spørgsmål til procedure 
og erfaring med institutionsaftalerne over årene, samt hvor stor 
betydning har det for skolens egen hverdag. 
  
 
 
 

3  
Budget 2018 (20 min) (bilag eftersendes 

senest torsdag denne uge) 

a) Skolens økonomi 2017 

b) Fremlæggelse af budgetforslag 

v/Kristian 

c) Drøftelse  

d) Beslutning 

 

 

a) 

Skolens økonomi fremlægges ud fra det udsendte bilag. Der er et 

mindre overskud på den almindelige drift, men der har igen i 2017 

været brugt et større beløb på renovering, hvilket også fremgår. 

b) 

Fremlæggelse af budgetforslag ud fra bilag. 

I forhold til afvikling af gæld er der ikke kommet en tilkendegivelse 

af i hvilket tempo dette skal ske.  

Budgettet er givet i forhold til et for stort elevtal, så derfor er der 

behov for at korrigere for dette. Der forventes et elevtal på 720 

5.september 2018, hvilket er det budgettet er udarbejdet ud fra. 

Der er en forsikringssag ift. asbestforureningen, hvor det forventes at 

der kommer 50.000kr, hvilket ligeledes fremgår i budgettet 

 

c) 



Drøftelse af hvilke muligheder der er for at reducerer 

vikarudgifterne. Der er en stor udgift til at dække 6.ferieuge, 

seniordage m.m. Der skal kigges på, om det er muligt at nedbringe 

denne uden at presse personalet. 

d) 

Budget skal på dagsorden til hvert bestyrelsesmøde 

Der er ikke indvindinger til budgettet. 

 

 

 

 

4. 

Ny hal i Sejs (5 min) (bilag) 

a) Fremlæggelse af hidtidige drøftelse 

og kommunikation med SSIF 

b) Fremlæggelse af forskellige forslag 

c) Drøftelse af skoleledelsens skriv til 

SSIF bl.a. med henblik på at 

beslutte evt. opbakning til dette. 

d) Beslutning 

 

 

a) 

Der har været en række møder mellem idrætsforeningen, fonden og 

skolen. 

Skolen har et ønske om, at de 2 haller placeres tæt ved hinanden. 

Der er et behov for at kunne lave en sammenhængende 

idrætsundervisning samt aktiviteter i fritidsdelen uden øget 

bemanding og uden at skulle have fordoblet materialerne. 

Der er en bekymring for, at jordsporteren kan blive inddraget, hvis 

hallen placeres ved Multihuset og opvisningsbanen rykkes opad. 

Der er på den baggrund lavet et notat om skolens ønsker. 

b) 

Fonden ønsker hallen placeret ved det nuværende Multihus 

Nu skal hovedbestyrelsen i idrætsforeningen til at beslutte, hvad de 

ønsker. Der er møde i hovedbestyrelsen i morgen med kommunens 

chef for teknik og miljø, og et møde i styregruppen torsdag i denne 

uge 

c) 

Drøftelse af muligheder og begrænsninger i forslag og notat.  

d) 

Skolebestyrelsen bakker op om notat og en placering af en ny hal i 

forbindelse med den nuværende ”skolehal” 

 

 

5. 

Orientering (15 min) 
 

a) Formand (ol-projekt) 

b) Skoleledelsen (valg til SB, 

forventede elevtal 18-19, 

personaleændring, og andet) 

c) Andre medlemmer 

 

 

a) 

Sejs Skole bliver stedet, hvor der afholdes skole OL i roning d. 

23.maj for 6. og 7.årgang 

Der er indkøbt romaskiner i det forpligtende samarbejde. Der er 

udarbejdet undervisningsmateriale og der er afholdt kurser for 

idrætslærerne 

b) 

Senest på skolebestyrelsesmødet i marts skal der nedsættes et udvalg 

bestående af Morten, Kristian og en forældrevalgt. Det er en 

mulighed at afvikle elektronisk valg. 

I den nye bestyrelse skal det aftales, hvem der sidder i 2 og 4 år. 

Hvis ikke der kan opnås enighed, trækkes der lod. 

 

Den røde pavillon fjernes i uge 7 



Orientering om personalesituation 

 

Det er meddelt at der i løbet af året kommer en 

forældretilfredshedsundersøgelse 

 

6. 

Punkter til kommende møder. (5 min) 
 

270218: Skolebestyrelsesvalg 

7. 

Eventuelt(5 min) 
 

Intet 

 

  

  

  

 

 


